
Aanvullingen plannen Passend Onderwijs
1. Waarom gaat de minister niet eerder starten met deskundigheidbevordering omdat ik denk dat er 
een vacuüm ontstaat op 01-08-2012, AB valt voor een groot deel weg en docenten, met namen 
HAVO, VWO, hebben geen tools om met deze leerlingen (cluster4) didactisch om te gaan.
2. Kunnen AB-ers volgend jaar niet veel beter ingezet worden om deze deskundigheidsbevordering te 
gaan opzetten. De individuele trajecten daar waar mogelijk te stoppen of in te korten zodat er ook 
ruimte komt om docenten goed voor te bereiden.
3. De SWV gaan veranderen, houdt de minister er rekening mee dat wij nu met als AB dienst proberen 
af te stemmen met de voorzitters van deze verbanden. Ik denk dat de samenstelling straks zodanig 
verandert dat wij met compleet andere personen te maken krijgen. Besturen zullen hun belang willen 
houden in het SWV, immers er is geld te halen, dus zullen zij daar zwaargewichten willen hebben.
4. De minister is onduidelijk over de rol van de school en de rechten van ouders. Scholen kunnen 2 
dingen doen, een goed zorgplan maken, of iemand inhuren die straks alle zorgleerlingen buiten de deur 
houdt, de kunst om motivatie zo te omschrijven dat een andere school dit moet gaan uitvoeren. Op die 
manier zullen tussenvormen van speciaal onderwijs ontstaan waardoor leerlingen weer niet in de buurt 
op school kunnen.
5.Passend onderwijs is in de basis geen slecht plan, alleen het tempo is werkelijk onverantwoord, wil 
dit slagen dan hebben we meer tijd nodig. Kort die bestuurssalarissen en gebruik dit om een deel van 
de bezuinigingen te financieren


